
 

Skolebestyrelsesmøde på Bramsnæsvigskolen 
 

Sted: 

Skolens personalerum 

 

Fremmødte: 

Kim, Nicklas, Tina, Alberte, Clara 

Allan, Tina, Rakul, Michael, Vibeke 

Afbud:  

Annette 

 

Mangler: 

Julie, Charlotte 

 

 

 

 

Møderækken: 

Alle dage kl. 17.00-20.00 

 

2908 

 

0410 

 

2311 (uden VL):  

Ændret til 2911 

 

1901 

 

2703 

 

1005 

 

1506 

 

 

 

        

Pkt. Dagsorden. Indhold Referat 

1. 

 

 

45 

min 

Nyt fra: 

A) Elevrådet 

B) Bestyrelsesformand 

C) Ledelse 

D) SFO 

E) Skole 

 

 

 

Præsentation af medlemmer til 

elevrådet. 

 

Orientering og informationsudveksling. 

 

 

 

 

 

a) Clara 9.q formand, Alberte 8.b 

næstformand. 

 

Clara og Alberte gik rundt i alle klasser og 

fortalte om at der skrues ned for varmen. 

 

b) Medlemmer? Suppleringsvalg 2809. 

Status. 1 medlem. Tina tager fat i 

vedkommende. 

 

Høringssvar: Er afsendt til Lejre 

Kommune og rundsendt til bestyrelsen. 

 

Landsmøde 11.-12. nov. 

Landsmødet handler i år om hvordan 

håndterer man at skolen får flere 

frihedsgrader. Tina og Anette deltager i år.  

 

Bramsnæsvigdagen var en god dag, meget 

arbejde, men det var en god succes.  

Der var allerede en forventning om ”næste 

år”. Der blev solgt for lidt over 10.000 kr. 

Måske skal det placeres tidligere da folk 

allerede havde valgt foreninger. 

 

 

c) Skoleudviklingssamtale med ledelse og 

kommunalbestyrelse 1002 2023. 

Forinden i skb. 

 

Økonomi SFO:  

Svar vedr. mad. 

Bestyrelsen har stillet spørgsmål til, 

hvad det koster at genindføre 

madordning på SFO. 

Skoleleder svarer og forklarer, hvordan 

man fremadrettet vil indtænke 

”madværksteder”. 

 

Katrine går på barsel. Vi søger en 

vikar. Og først i januar kommer der et 



udkast fra Morten og Vibeke til 

jobopslag til SFO lederstilling. 

 

Temperatur på skolen skal sænkes.  

 

Medlem af bestyrelsen er bekymret for 

elevernes trivsel i den lavere 

temperatur og ønsker at drøfte, hvad 

skolen kan gøre af tiltag. 

 

Lejre kommune har bedt om at blive frisat 

på skoleområdet. 

 

Kvalitetsrapporten i den form bliver 

afskaffet, og bestyrelsen skal vælge hvilke 

punkter vi vil måles på. Hvad arbejder vi 

med, og hvordan lykkes vi med det. Møde 

om resultat i januar. 

 

Madordning i SFO pris? Tre beregninger:  

1. Mad fra skole uden pædagogisk arbejde. 

40.000 om året og to mandskabstimer hver 

dag. 

2. Hjemmebag: 100.000 om året og 5,5 

timer om dagen. Plus 6.500 om ugen. 

3. Pædagogiskværksted: én gang om ugen 

fx bål, låser en medarbejder en hel dag. Dvs 

ét andet værksted lukker. Dermed ikke dyrt. 

Vi venter med en beslutning om det og 

tager det på et senere møde. 

 

Hvorfor flytte aftenklubben? 

Vi kan ikke få dækket mandagen 

personalemæssigt. Se skriftligt svar for 

detaljer. Første møde i det nye år, ser vi på 

effekten af at have rykket dagen. 

 

Nu er der 19 grader på skolen. Ikke 

tæppedonationer, men hjemmesko, trøjer 

osv. Bevægelser i klassen for at få varmen. 

 

12 oktober, sammen om stærke 

fællesskaber med oplæg. 17 til 19:30. Fint 

fremmøde fra Skolebestyrelsen. 

 

Nanna Lohmann, nyansat 

kommunaldirektør på besøg, var begejstret 

for vores skole og det der sker her.  

 

 

d)  

Aftensmad flyttet i SFO. Det rammer 

4.-7. klassernes fodboldtræning.  

SFO har behandlet spørgsmålet og Tina 

fra SFO svarer på spørgsmålet. 

 

Husk månedskrivet der annoncerer ture. En 

anderledes Halloween UDEN 0.kl den 27. 

okt. Ønske om større detaljeringsgrad i 

udmeldingerne. 

 

e) 

Vi er kommet ind i et godt flow i år. 

Klassemøder og elevsamtaler finder sin 

form. Det virker til at elevsamtalerne er 

gode. De unge i bestyrelsen bakke op om 

det synspunkt. 

 



2. 

 

45 

min 

Forberede møde med 

personale 

 

Forberede møde med 

forældreråd 

 

Udsat fra 2908 

Møde ultimo januar/primo februar 

arrangeres. 

(Fra sidste møde:) 

 

 

På decembermødet kigger vi på 

oplægsholderne og muligheden for at 

lave noget for både forældre og 

personale (skolevisions-betonet). 

 

 

Tirsdag den 25. oktober 17.00 til 18.00 

med skb. 

 

 

Michael har et forslag til oplægsholder, som 

taler ind i forældre-/skoleopgaven på en 

både sjov og underholdende måde. 

Oplæg/møde med både personale og 

forældrene på skolen? 

Vibeke og Michael hører Rikke Yde 

Torndrup om mulighederne for et koncept.  

 

https://www.rikketordrup.dk/ 

 

 

At klæde forældrerødderne på til deres 

vigtige arbejde og rolle plus inspiration til 

hvad der lykkes. Der ligger også et lille 

trivselsansvar i de grupper.  

 

Vi rykker datoen, og inviterer til noget helt 

specielt.  

3. 

 

15 

min 

Skolevisionen 

 

 

Fast punkt.  

Ledelsen orienterer om skoleårets 

indsatsområder og skolebestyrelsen 

drøfter bestyrelsens arbejde og 

engagement i skolevisionen på 

Bramsnæsvigskolen.  

 

Klassemøder og elevsamtaler 

Fællessamlinger 

Overnatninger 

Præsentation 

Alle skal have en ven! 

 

Skolestyrken? 

Næste skridt? 

Introduktion til Skolestyrken - 

Skolestyrken 

 

 

Vi har genlanceret 10-20-30 omkring 

fravær i lærergruppen, men nok også i 

klasserne. 

 

Skolestyrken  - Næste skridt i 

skolevisionen.  

- Vi vil gerne blive bedre til inklusion. 

- Folde ”at have en ven” ud sammen 

- Mobning starter på mellemtrinnet. 

 

Klassemøder og elevsamtaler. 

Eleverne føler sig mere hørt, har 

indflydelse, men hvordan kan vi evaluere 

på det?  

 

Clara og Alberte med på andre klassers 

klassemøder. Måske to gange for at se 

udvikling over tid. Inden næste møde har vi 

en plan for det. 

 

MiB og Vibeke informerer om fællessang 

og de første erfaringer. 

 

Overnatninger: Næsten alle har haft 

overnatninger. Forældre overvejende 

positive.  

 

Præsentation. Det arbejdes ind på mange 

fantasifulde måder i lærernes undervisning. 

 

Alle har en ven. Hvordan kan forældrene 

bakke op om det mål? Måske kan vi åbne 

for at kunne skrive imellem parallelklasser. 

Hjælpe med kontakt forældrene i mellem. 

Opfordre til legeaftaler. 

 

 

 

4. 

 

30 

min.  

 

Princip om alkohol til 

sociale arrangementer på 

skole og SFO 

Der er brug for at skolebestyrelsen 

forholder sig til emnet. 

 

Bestyrelsen vil ikke lave en politik på 

området.  

Der har ikke været yderligere henvendelser 

til bestyrelsen om utilfredshed over det 

pågældende arrangement (en medarbejder 

og et par forældre). 

 

Det er kun dette ene arrangement om året.  

 

https://www.rikketordrup.dk/
https://skolestyrken.dk/introduktion/
https://skolestyrken.dk/introduktion/


5.  

 

30 

min 

Kommunikation af 

skolebestyrelsens arbejde 

 

Udsat fra 2908 

Hvordan sikrer vi, at vores møders 

indhold og arbejde kommer bredest 

muligt ud? 

 

Hvad skal kommunikeres i ”pixi-

format”/ hvad har været vigtigst i dag? 

 

 

Hvad tager vi med os fra dagens møde? 

 

Vi ser på mulighederne i at få en Facebook 

med gennemtænkt politik.  

6. 

 

 

10 

min 

 

Evt   

Vi rykker mødet den 23.11 til 29.11. 

 

Skolepatruljeopgaven opleves farlig. 

Bilisterne er ikke hensynsfulde. Hvad med 

noget lys, øget skiltning, nedsættelse af 

hastighedsgrænse? Vi tager det på næste 

møde hvor præsenteres et udkast til et brev 

til kommune/stat. 

 

Placering af bum forenden af sti virker ikke. 

 

MakerSpace er ikke klar til åbning for 

offentligheden. Løsningen er ikke klar. 

 

 

 


